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Till Carina Zachau (M), ordförande i kollektivtrafiknämnden

Fråga om leveransen av spårvägstrafik i Lund

Region Skåne, Lunds kommun och staten har gemensamt investerat i spårvägen i Lund. Det

har nu gått ett år sedan trafiken startade. Spårvagnarna har fått ett gott mottagande bland

lundabor, studenter och pendlare. Resandet ökar snabbare och snabbare för varje månad,

trots att pandemin och de restriktioner som gällt har legat som en blöt handduk över

kollektivtrafiken. Nu råder trängsel på många avgångar.

Anledningen är att kollektivtrafiknämnden vägrat att ta emot tre av sju levererade

spårvagnar. Spårvägen kan därmed bara trafikeras med en spårvagn var femtonde minut.

Kollektivtrafiknämndens ordförande har meddelat att hon vill förvissa sig om att

leverantören har gjort alla de undersökningar som behövs när det gäller problemet vi hade

kring hjulplattor.

Spårvagnen Åsa-Hanna godkändes för tretton månader sedan efter ett omfattande

testprogram. För tolv månader sedan startade trafiken. För elva månader sedan

rapporterades problem med spårvagnarna och att de levererade vagnarna inte tas emot. Nu

meddelas att trafiken inte heller denna tidtabell kommer att vara den utlovade.

Jag ställer härmed följande fråga till Carina Zachau (M), ordförande i

kollektivtrafiknämnden:

● Kommer du att agera kraftfullt för att Lundaborna får 7,5-minuterstrafik på

spårvägen från nästa tidtabellsskifte?
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